



Mishal Alhellow  
Group Chief Innovation Officer

### **SICO Enhances Client Experience with the Launch of Digital Investment Account Opening Using eKey 2.0**

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank with a direct presence in Bahrain, the UAE, and Saudi Arabia, today announced the launch of its enhanced digital investment account opening service using eKey 2.0, Bahrain's national digital identity framework. The new service enables clients to open investment accounts quickly and securely, reflecting SICO's ongoing commitment to modernising its digital infrastructure, enhancing its services, and delivering a seamless digital client experience.

The new service enables clients to open investment accounts digitally, complete identity verification through eKey 2.0, apply for access to available markets and SICO investment funds, fund their accounts, and begin investing through a fully integrated digital experience. Trading in certain regional markets is activated instantly, while access to other available markets is enabled upon completion of the applicable regulatory requirements for each market.

The enhanced eKey 2.0 system leverages digital identity technologies and biometric authentication, including facial recognition and electronic Know Your Customer (eKYC) capabilities. This strengthens the security of digital transactions, accelerates identity verification, and supports compliance with the regulatory requirements applicable in the Kingdom of Bahrain.

Commenting on the launch, **Mishal Alhellow, Group Chief Innovation Officer at SICO**, said: “The launch of our digital investment account opening service through eKey 2.0 reflects SICO’s commitment to delivering a more efficient and seamless digital investment experience by adopting the latest digital identity solutions. The integration of eKey 2.0 enables clients to open investment accounts entirely online through a secure and trusted verification process, making it easier to begin their investment journey from the very first step.

This service also represents another milestone in SICO’s ongoing efforts to strengthen its digital infrastructure and enhance the efficiency of its services, in line with Bahrain’s digital transformation agenda and its position as a leading regional financial and fintech hub. We also value our collaboration with Beyon and the Information & eGovernment Authority in delivering advanced digital identity solutions that simplify the client journey and improve the efficiency of digital services.”

The service is currently available to eligible clients residing in the Kingdom of Bahrain and will be extended to additional client segments in future phases. SICO offers a comprehensive range of asset management, brokerage, investment banking, and securities services, supported by investment research, and advanced digital platforms.

- Ends -

#### **About SICO**

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 8.1 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region’s major equities. Since its inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank’s continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

#### **Media Contact:**

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)



مشعل الحلو  
رئيس الابتكار للمجموعة

### سيكو تعزز تجربة العملاء بإطلاق خدمة رقمية لفتح الحسابات الاستثمارية باستخدام نظام المفتاح الإلكتروني المطور eKey 2.0

أعلنت سيكو ش.م.ب (مقفلة)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، والذي يتمتع بحضور مباشر في مملكة البحرين والمملكة العربية السعودية ودولة الإمارات العربية المتحدة، عن إطلاق خدمة رقمية مطورة لفتح الحسابات الاستثمارية باستخدام نظام المفتاح الإلكتروني المطور **eKey 2.0**، - الإطار الوطني الرسمي للهوية الرقمية في مملكة البحرين- بما يتيح للعملاء فتح حساباتهم الاستثمارية بسرعة وسهولة، في خطوة تعكس التزام سيكو بتحديث بنيتها التحتية الرقمية، والارتقاء بجودة خدماتها، وتقديم تجارب رقمية سلسة لعملائها.

و تتيح الخدمة للعملاء فتح حساباتهم الاستثمارية رقمياً، واستكمال إجراءات التحقق من الهوية إلكترونياً باستخدام **eKey 2.0**، ثم التقدم بطلب الوصول إلى الأسواق وصناديق سيكو الاستثمارية المتاحة، وتمويل حساباتهم، والبدء بالاستثمار، ضمن تجربة رقمية متكاملة وسلسة. كما يتم تفعيل التداول في بعض الأسواق الإقليمية بشكل فوري، فيما يتم تفعيل الأسواق الأخرى المتاحة بعد استكمال الإجراءات التنظيمية المعتمدة لكل سوق.

ويعتمد نظام المفتاح الإلكتروني المطور **eKey 2.0** على تقنيات الهوية الرقمية والمصادقة البيومترية، بما يشمل التحقق عبر التعرف على الوجه والاستفادة من منظومة "اعرف عميلك إلكترونياً (eKYC)"، مما يعزز أمن المعاملات الرقمية، ويسرّع إجراءات التحقق من الهوية، ويسهم في الامتثال للمتطلبات التنظيمية المعمول بها في مملكة البحرين.

وبهذه المناسبة، صرح السيد مشعل الحلو رئيس الابتكار للمجموعة لدى سيكو

"يمثل إطلاق خدمة فتح الحسابات الاستثمارية رقمياً باستخدام نظام المفتاح الإلكتروني المطور **eKey 2.0** التزام سيكو بتطوير تجربة استثمارية رقمية أكثر كفاءة وسهولة لعملائنا، من خلال تبني أحدث حلول الهوية الرقمية. ويتيح دمج نظام **eKey 2.0** للعملاء فتح حساباتهم الاستثمارية رقمياً عبر عملية تحقق موثوقة وسلسة، بما يسهم في تسهيل رحلتهم الاستثمارية منذ الخطوة الأولى. وأضاف: "ويأتي إطلاق هذه الخدمة امتداداً لجهود سيكو المستمرة في تطوير بنيتها التحتية الرقمية وتعزيز كفاءة خدماتها، بما يواكب مسيرة التحول الرقمي في مملكة البحرين ويدعم مكانتها كمركز إقليمي رائد للخدمات المالية والتكنولوجيا المالية. كما نشمّن التعاون المثمر مع شركة بيون وهيئة المعلومات والحكومة الإلكترونية في توفير حلول هوية رقمية متقدمة تسهم في تبسيط رحلة العميل وتعزيز كفاءة الخدمات الرقمية".

وتتوفر الخدمة حالياً للعملاء المؤهلين المقيمين في مملكة البحرين، على أن تشمل شرائح إضافية لاحقاً. وتقدم سيكو خدمات متكاملة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وخدمات الأوراق المالية، مدعومة بأبحاث استثمارية ومنصات رقمية متطورة.

- انتهى -

#### نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 8.3 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس

مدير العلاقات العامة، سيكو

هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)

البريد الإلكتروني: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)